



Tønsberg Hundeklubb

Referat fra styremøte 05.03.2025

Sted:	Hytta
Til stede:	Charlotte Andersen, Camilla Loe, Hilde Klungseth, Katrine Varløs Bjerkely, Ann Karin Midtgaard, Laila Nagel, Ellen Grennes, Cecilie Jørgensen, Merete Andersen og Carina Hagensten
Forfall:	
Dato:	05.03.2025

Sak nr.	Sak
10/25	Annonsering av kurs <i>Fakturerings - hvordan går vi frem? Samme betingelser for alle grupper. Har vi grasrotandel?</i> - Ja, vi har grasrotandel Vi får inn noen kroner hvert år, men vi har ikke annonsert for dette frem til nå. Flere klubber gjør dette, og vi kan gjerne også gjøre dette, så lenge det ikke blir gjort på en påtrengende måte. - Spørsmål om vi skulle hatt en felles profil ved annonsering av kurs. Vil i så tilfelle kreve at noen med kompetanse på dette stiller opp og utarbeider dette. - Når det skal sendes ut faktura, må det legges inn navn og e-postadresse. Kasserer må også få info om pris. - For kurs som skal legges inn til Studieforbundet kreves det ytterligere informasjon om deltagerne. Klubben har ifølge Laila et oppsatt skjema man kan benytte for å samle riktig info, hun sender dette til gruppelederne. - Hovedregel bør være at kurs betales i god tid før kurset skal gjennomføres, som hovedregel 3 uker før. Dette gir tid til å purre ved behov. - Merete lager en felles instruks for hvordan ting skal gjøres for å få det mest mulig likt og strømlinjeformet. Hun har opprettet en egen e-postadresse: thk.kasserer01@gmail.com.
11/25	TEVE-CUP <i>Hvordan håndteres økonomien rundt dette? Fakturerings, prosjekt, egen konto?</i> - Dette er et samarbeid mellom flere klubber. Det skal være en felleskasse som THK skal håndtere. Hver klubb som arrangerer skal betale 50,- til denne kassa per påmelding. Startkontingent er på 200,-, slik at arrangerende klubb sitter igjen med 150,- per påmelding. - Det opprettes ikke en egen konto, men et eget prosjekt. Kasserer fakturerer de som skal starte hos THK, og sender også faktura til klubbene for beløpet til felleskassen.
12/25	Betaling av instruktører <i>Medlemmer (instruktører) som holder weekend- / temakurs, som også holder kurs eksternt. Per dags dato er det en begrensning på 10 000,- oppad for et helgekurs i slike tilfeller. Dette skal være konkurranserettete kurs.</i>

	● I all hovedsak får instruktører som er medlemmer av klubben, og som holder kurs for medlemmene, standard timesbetaling på 350,-. I noen unntakstilfeller har det blitt utbetalt en høyere timelønn. ● Det er enighet i styret om at gjeldende regler beholdes, men at det kan gjøres skjønnsmessige vurderinger ved behov.
13/25	Representanter fra THK til årsmøtet Region Telemark og Vestfold? <i>Avholdes 24/4 kl. 19 i klubbhuset til Larvik & Omegn Hundeklubb i Larvik. Klubber med 201 - og flere medlemmer kan stille med 3 representanter.</i> ● De siste årene har det ikke vært noen fra THK som har stilt på dette. ● Carina kan være interessert i å stille. Hun sjekker litt opp om hva de driver med. Camilla videresender innkallingen.
14/25	Gjennomgang av medlemmer i gruppene på FB? ● Det gjøres forskjellig i de ulike gruppene. Noen grupper har FB-gruppene åpne for alle, mens andre er kun åpne for medlemmer. ● Det legges ut en del info i disse gruppene som kun er ment for medlemmer. ● Enighet om at det skapes en felles skrytegruppe som gjelder for klubben på kryss av gruppene, og hvor medlemmene kan kommunisere med hverandre. Agility har allerede en slik gruppe, og denne døpes om til "THK superstjerner". Denne blir åpen for alle, uavhengig av om man er medlem i klubben eller ikke. De som tar bilder på treninger, kurs osv., må ta ansvar for å spørre de som er med om det er greit at det legges ut. ● Gruppene går gjennom sine FB-grupper og fjerner de som ikke er medlemmer. ● Camilla sjekker hva vi kan skrive ved påmelding til arrangementer / kurs om at man aksepterer at man kan bli tatt bilde av og bli lagt ut i tilknytning til arrangementet.
15/25	Bestemannspriser - samme premiering i alle grupper ● Her varierer det fra dyre rosetter og vinflasker, til så å si ingen ting. ● Det er også ulikt hvor mange det kåres innenfor hver gruppe. I AG ble det tidligere delt ut en premie i hver størrelse i hver klasse, men de har nå gått ned til en premie per klasse. ● Styret ønsket at bestemannspremier skal være like i alle grupper fremover, eksempelvis hundeleke eller sløyfe. Det er ønskelig å begrense antall bestemannspremier i gruppene slik at tittelen henger litt høyere. Da er det også rom for en finere premie. ● Ønskelig å opprette et lite lager med hundeleker til maks 300,- per leke som benyttes i denne sammenheng. "Tugs for life" gir rabatter til klubber. Sponsorgruppa tar ansvar for å sjekke dette.
16/25	Regler for mesterskapsstøtte ● Man må være et aktivt medlem og bidra jevnt i klubben for å kunne få innvilget støtte. ● Mesterskapsstøtte er ikke lenger kun begrenset til NM, NoM og VM. ● Samme hovedregel som tidligere beholdes: "Kilometer + overnatting begrenset oppad til 3000 kr. Gjelder for alle som har deltatt i en finale i et mesterskap. Likt for alle grener, og hvor mesterskapet arrangeres. Det gjelder ikke rasemesterskap".

	● Det vil ikke lenger være noen automatikk i hvem som får støtte til mesterskap, men det vil gjøres en vurdering av hovedstyret, hvem som er berettiget til å motta støtte og i hvilket omfang innenfor rammen. Klubbens økonomiske situasjon vil være en del av vurderingen. Det blir søknadsfrist 1/12. ● Budsjettene for dette fra de ulike gruppene samles i en felles pott, og vil fremover ligge under budsjettet for klubben i stedet for de respektive gruppene.
17/25	Påmelding til kurs for våre egne medlemmer <i>Førstemann til mølla, eller vurdering etter at påmeldingsfristen har gått ut? F.eks. prioritere de som bidrar jevnlig på dugnader.</i> ● Som felles praksis skal det vurderes etter at fristen har gått ut på bakgrunn av dugnadsinnsats.
18/25	Videre plan for arbeid med hall 1. <i>Avvente til Wedel Jarlsbergs avgjørelse rundt utbedring av kulvert er på plass</i> 2. <i>Dersom ikke kulvert utbedres, søke om dispensasjon fra reguleringsplan</i> 3. <i>Når en av disse er ok, starte arbeid med selve hallen</i> ● I reguleringsplanen ligger det et krav om at kulverten må utbedres og at det må bygges et nytt kryss før hall og næringsområde kan bygges. Ann Karin har snakket med eiendomsforvalteren til WJ. De har fått GO på å kunne bygge en ny kulvert til sommeren (togene må stoppes i en uke). Det er hentet inn tilbud, men disse er veldig høye da det er kort tidshorison, og entreprenørene har allerede mange oppdrag. WJ har frist på seg til 10/3 for å svare på tilbudene. Alternativet er å søke om dispensasjon fra rekkefølgekrav i detaljregulering, men vi må avvente med dette til vi vet mer.
19/25	Gruppetrening og fritrening ute <i>Oppstart, evt. etablering av inngjerdet område på grusen, booking av fritrening på grusen</i> ● I fjor startet gruppene opp til ulike tider, og det skapte mye kaos. ● I år vil det bli felles oppstart 21.april. Dette er 2.påskedag, så om ikke AG-instruktør kan blir det AG-fitrening denne dagen. ● Det er mange som ønsker at det er et fast inngjerdet område. Dette vil hjelpe de som er redde for å ha hundene løse uten gjerder. Man får også mulighet til å trene på konkurransesetting. Plasseres så langt ned vi kan for at det skal være mest mulig plass utenom. Da vil det både være plass til de store LP-øvelsene og en AG-bane på den største delen. Dette settes opp nå så fort som mulig. Rally tar ansvar for dette. ● Ved reservasjon, booker man enten Del 1, som er inngjerdet, eller Del 2, som er utenfor. ● Treningstider: Vi tar utgangspunkt i de samme tidene som i fjor. Smeller forsvinner ut. ○ LP kommer til å sette opp store øvelser hver onsdag fra 19:45. ○ I en oppstartsfase, til vi ser at det kommer i gang en bruksgruppe, kan de som vil trene brukslydighet trene sammen med LP 19:30 - 22 på onsdager. Skal bruks arrangere brukslydighetskurs, skal dette gjennomføres på torsdager.

	○ Rally (torsdager 17:30 - 22) har inntil videre gresset + det inngjerdede området (Del 1) på grusen.
Diverse	● Sette opp datoer for fremtidige møter ○ Torsdag 24.april kl. 18 ○ Tirsdag 3.juni kl. 18 ● DogRun: Er det ok for THK at Tønsberg Trekkhundklubb har en stand på løpet? Dette er helt ok for styret. ● Hilde sin første pri for bruks blir å få med noen flere til styret. Hun legger ut litt info i gruppa.

Ref. Camilla Loe, 05.03.2025